
Konstituerande styrelsemöte i POMS - nationell förening för habiliteringspsykologer inom 

Psykologförbundet 

Närvaro: My Paaske Toolanen (t.o.m. punkt 10), Karin Settergren, Frida Ekbom Lodin, Maria 

Fritzell, Anna Åkerlund, Elin West, Mirjam Schiessling, Carolin Dahlström 

Plats: Teams  

Tid: 14 januari 2022 kl. 9.00-15.30  

1. Mötets öppnande  

2. Godkännande av föredragningslistan  

3. Presentationsrunda 

4. Val av ordförande för mötet: Karin Settergren 

5. Val av sekreterare för mötet: Frida Ekbom Lodin 

6.Val av justeringsmän: Anna Åkerlund och Mirjam Schiessling 

7. Datum för årets styrelsemöten: 14/1, 4/3, 6/5, 2/9. Ev evenemang 29/9 em samt 30/9. 

Styrelsemöte 18/11 (inklusive årsmöte om ej kunnat hållas vid evenemang i september). 

8 Konstituerande av styrelse  

- Karin Settergren valdes till ordförande vid årsmötet 

- Vice ordförande: My Paaske Toolanen 

- Sekreterare: Frida Ekbom Lodin och Mirjam Schiessling som vice sekreterare 

- Kassör: Maria Fritzell 

- Övriga ledamöter: Mirjam Schiessling, Carolin Dahlström, Anna Åkerlund, Elin West 

 

Fördelning av ansvarsområden och uppgifter:  

-Nyhetsbrev: Carolin Dahlström  

-Hemsida: Maria fortsätter sköta kontakter med Magnus Bjurhammar kring vår nuvarande 

hemsida som kommer behöva underhåll ett tag till. När det gäller kontakter med förbundet 

kring den hemsida som ska utvecklas ihop med deras så kommer Karin och Elin att påbörja 

det. Frida Och Carolin kan bistå med lite input vid förfrågan. 

-Remisser: Karin Settergren och Mirjam Schiessling 



-Mail: Ordförande och vice ordförande 

-Kontakt med kontaktpersoner samt sociala medier: Anna Åkerlund med stöd av att det 

löpnade är en punkt på dagordningen och att annan tar vid när hon går på föräldraledighet 

efter sommaren 

Firmatecknare var för sig förblir: 

Ordförande Karin Settergren 19671122-0183 

Kassör Maria Fritzell 19611222-1186 

Följande förblir föreningens adress: 

c/o Maria Fritzell, Tullgårdsgatan 26, 116 68 Stockholm 

 

9. Förbundskontakter  

- Information från Maria efter förbundsråd i november följt idag av möte med Ann Hallsenius 

på kansliets kommunikationsavdelning angående hemsidans framtid. 

Hemsida via förbundet kommer kunna utvecklas i flera steg. Först ut är nu den del som kräver 

inloggning genom ens medlemskap i förbundet. I samband med detta öppnas också möjlighet 

för oss som styrelse att via inloggning ha gemensamma dokument 

10. POMS 50-år. Axplock från brainstorming: 

Publicitet genom hedersgäst  

Bjuda in tex gamla ordföranden 

Nytt pomsblad 

Uppmärksamma historiken-börja uppmärksamma inför event, fotobok, posters 

Fest! Pengar finns. Ha betald eventansavarig? 

Sprida geografiskt? 

Fokus framtid. Aktivera! Vad vill vi ha? 

11. Kort kassörsrapport ekonomi  

Uppdatering kring fakturering från föreläsarna vid konferensen. 

12. Ordföranderapport  



Klargörande kring processen för nominering till Nationell arbetsgrupp (NAG) för gränssnitt 

och samordning vid övergång till vuxensjukvård för barn- och ungdomshabiliteringens 

målgrupp deadline 15/1. Vi styrker nominering av Mirjam.  

13. Remisser  

1.Vi diskuterar formulering av remissen kring syndromet 22Q11. Remissgrupp 

pratar vidare. 

2. Lagrådsremiss kring könskorrigerande behandling. Karin mailar Hanna 

Bergman och HBTQ nätverket. 

 

14. Övriga frågor:  

-Vi bjuder in kontaktpersonerna på nästa styrelsemöte 4/3 kl 13  

- Konferensen (axplock från ”brainstorming”): 

Kombinera med firandet av 50-årsjubileum eller ej. Beror på ambitionsnivån på konferensen. 

Lättare för folk att åka vid ett tillfälle än två.  

Behöver dock vara program som både lockar och chefer godkänner att folk åker till. 

Fira genom att låta grupper lokalt fira med tårta eller dylikt 

Initialt fanns sammanfattningsvis många idéer kring firande med fokus POMS 50 år och 

sedan alltmer fokus på konferens. En idé var att några ansvarar för att fira POMS 50 år på 

olika sätt under året och några ansvarar för en konferens. Allt eftersom framkom argument för 

2-dagarskonferens eftersom det endast är då folk från regioner längre bort skulle ha möjlighet 

att få åka. När vi till sist inventerade varje styrelsemedlems möjliga bidrag så blev det 

allteftersom oklart om det finns tillräcklig resurs för konferens i september. Vi överenskom då 

om ett kortare extra styrelsemöte snarast för att ta ställning till konferens eller ej. Maria F 

lovade kontakta äldre styrelsemedlemmar kring ev skrift för att fira POMS 50 år. 

 

15. Nyhetsbrev -samtal om vad som ska ingå i nästa utskick 

 

16 Mötets avslutande 

 

 

------------------------------- 



Mötesordförande Karin Setteren 

 

 

--------------------------------- 

Mötessekreterare Frida Ekbom Lodin 

 

 

--------------------------------  ---------------------------------- 

Justeringsperson Anna Åkerlund Justeringsperson Mirjam Schiessling 


